
 

 

 
 

Notulen 

Vergadering:   Algemene Ledenvergadering bedrijvenvereniging Beverkoog 
Datum:    Woensdag 15 maart 2023 
Tijd:    16.00 uur – 17.00 uur 
Locatie:    De Eettuin | Berenkoog 35, 1822 BH Alkmaar 
Aanwezig bestuur: Hendrik Goeman Borgesius (voorzitter), Ron Wassing, 

(penningmeester), Desirée Oudejans (secretaris), Sjors van Kuipers, 
Ruud Bredewold, Jan Gunneweg, Kirsten Tervoort 

Afwezig bestuur:   - 
Aanwezige deelnemers: 57 
Notulist:   Desirée Oudejans 
 

1. Opening ALV door de voorzitter 
De voorzitter opent de algemene ledenvergadering om 16.00 uur en heet de aanwezige 
leden van harte welkom.  

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Corlien stelt haarzelf aan de leden voor en vertelt dat zij per 1 oktober 2022 gestart is als 
parkmanager op de Beverkoog. Ze geeft in het kort weer, welke werkzaamheden ze uitvoert 
in samenwerking met de verbindingsmanager Kirsten Tervoort en gemeente Alkmaar. Voor 
het Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO) heeft ze binnen de vereniging contact met de heer 
Sjors van Kuipers, bestuurslid.  
Ook benoemt ze de meest ontvangen feedback vanuit ondernemers, zoals de 
meeuwenoverlast, te kort aan parkeerplaatsen en de ontbrekende busverbinding. Corlien 
vertelt dat leden zelf veel voor elkaar kunnen krijgen om bij Stadswerk072 meldingen te 
plaatsen. Zo ontstaat er bij Stadswerk072 een dossieropbouw.   
Eind maart zullen er Snelheidsdisplays op de Berenkoog worden geplaatst. Er is tevens 
contact met de gemeente Alkmaar over het wellicht plaatsen van een zebrapad op de 
Berenkoog ter hoogte van de Ondernemerstuin. 
Over drie maanden zal de gemeente gaan starten met het herstellen van de trottoirs. 

 
3. Goedkeuring verslag ALV 2022 

Tijdens de vergadering waren er geen vragen of opmerkingen inzake de notulen van de 
vorige Algemene Ledenvergadering en is de notulen door de leden vastgesteld. De leden en 
het bestuur bedanken Vesna Tomić voor haar bijdrage. De notulen is terug te lezen op de 
website van de Beverkoog. 

 
4. Verslag 2022 

a. Bestuursverslag 2022 
De voorzitter gaat kort door het bestuursverslag heen en blikt terug op het afgelopen jaar. Hij 
vertelt over de bestuursvergaderingen, de behandelde thema’s en de activiteiten, zoals de 
jaarlijks terugkerende haagplantdag en de eindejaarsborrel met Jan Lammers. Per september 
is Desiree Oudejans aangeschoven bij het bestuur en heeft verbindingsmanager Kirsten 
Tervoort bijna alle leden bezocht. Afgelopen jaar heeft de vereniging een nieuw 
softwarepakket voor de verenigingsadministratie in gebruik genomen en is het KVO-
certificaat opnieuw behaald. Ook is de Beverkoog vertegenwoordigd binnen Ondernemend 
Alkmaar en is er intensief contact met de Stichting Ondernemersfonds Alkmaar. 
 



 

 

 
 
De ontvangen subsidies zijn ingezet op het gebied van communicatie en de 
verbindingsmanager. Het gehele bestuursverslag is terug te lezen op de website van de 
Beverkoog. 
De heer Sjoerd Pelt geeft een compliment aan de voorzitter en bestuur over de structuur en 
professionalisering binnen de vereniging. 

 
b. Jaarverslag 2022 
De penningmeester, Ron Wassing, start met vertellen dat hij sinds september toegang heeft 
tot alle gegevens, waar hij aan gewerkt heeft en wat de huidige stand van zaken is. Hij vertelt 
de leden over welke subsidies de bedrijvenvereniging heeft ontvangen en hoe deze zijn 
ingezet. Het Ondernemersfonds is een subsidiepot, welke vijf jaar lang beschikbaar is. De 
Beverkoog kan met een goede verantwoording jaarlijks een subsidie van € 93.000 euro 
aanvragen. De vereniging heeft hier nu voor de tweede keer gebruik van kunnen maken. 
Afgelopen jaar heeft de vereniging dit fonds ingezet op het gebied van communicatie, 
parkmanagement, de verbindingsmanager en een gedeelte evenementen. Meer uitleg over 
het Ondernemersfonds en de bijbehorende trekkingsgebieden is te lezen op: 
www.ondernemersfondsalkmaar.nl/trekkingsgebieden 
Het Ondernemersfonds is erg te spreken over de verantwoording vanuit de Beverkoog en 
geeft de vereniging een groot compliment. 
Naast het Ondernemersfonds kan de Beverkoog ook de HIRB+ subsidie aanvragen. Deze 
subsidie is beschikbaar gesteld door de provincie. De subsidie is toegekend voor het 
ontwikkelen van beleid en de communicatie app.  
 
De penningmeester laat middels slides de resultatenrekening en balans 2022 zien en licht 
deze toe. Vanuit de leden zijn er geen vragen en/of opmerkingen. 

 
c. Verslag kascommissie  
Op woensdag 1 maart 2023 heeft de kascontrole plaats gevonden. De heer Vincent Schouten 
en de heer Sjoerd Pelt vertellen dat de vereniging transparant in haar cijfers is en dat alles er 
keurig uitzag. Er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. De commissie stelt voor om het 
bestuur decharge te verlenen voor het gevoerd beleid. De aanwezige leden bij de Algemene 
Ledenvergadering gaan hiermee akkoord. De vereniging is gezond. 

 
d. Benoeming kascommissie 
De voorzitter vraagt aan de leden of er iemand zich beschikbaar willen stellen om volgend 
jaar als lid tot kascommissie toe wil treden. Erik ten Winkel (Hortus) geeft aan dit samen met 
Vincent Schouten en Sjoerd Pelt volgend jaar te willen doen om het stokje van Vincent 
Schouten vervolgens over te nemen.  

 
5. Jaarplan 2023 

a. Verbindingsmanager 
De voorzitter vertelt wat de verbindingsmanager allemaal betekent voor de ondernemers op 
de Beverkoog. Inmiddels heeft Kirsten Tervoort alle leden bezocht en heeft ze feedback 
verzameld. Meeuwenoverlast, parkeerproblemen, slechte trottoirs, te hard rijden en de 
ontbrekende busverbinding zijn de meest genoemde punten vanuit de leden. De voorzitter 
geeft aan dat het noodzakelijk is om dergelijke verbeterpunten te melden bij Stadswerk072 
voor een dossieropbouw. Eind december vinden er gesprekken plaats tussen de gemeente, 
provincie en de vereniging omtrent de busverbinding. De verbindingsmanager zal komend 
 
 



 

 

 
 
jaar ook kennis gaan maken met nieuwe bedrijven op de Beverkoog en zal zij zich verder 
inzetten voor meer verbinding tussen de bedrijven. 

 
b. Beverkoog app 
Ruud Bredewold, bestuurslid, neemt de leden mee in het onderzoek naar een communicatie 
app. Er wordt bekeken welke app van toegevoegde waarde is voor de Beverkoog met een 
bottom-up communicatie. Leer je buren kennen. Met wellicht een markplaats functie. Voor 
een grotere verbinding. 
Rond de zomer zal er een keuze worden gemaakt. Leden zullen worden benaderd met de 
vraag waar de app aan zou moeten voldoen. Als lid zou je mogen aanschuiven in de 
werkgroep. 

 
c. Groenproject 
Aankomend jaar zal de vereniging zich verder inzetten in het vergroenen van het 
bedrijvenpark. Samen met de werkgroep groen zullen zij aan de slag gaan met de toolbox 
voor ondernemers. De toolbox zal in april 2023 gelanceerd worden. De haagplantdag zal in 
het najaar weer een vervolg krijgen. De entrees van het bedrijvenpark zullen worden 
aangepakt en ligt er een plan om 19 bomen te planten.  
 
d. Activiteiten 
Om de onderlinge verbinding te versterken zullen er diverse evenementen worden 
georganiseerd. Het jaar is gestart met een inspirerende bijeenkomst op het gebied van 
energietransitie met een rondleiding bij de HVC. In juni zal de terugkerende ijsduik- en 
haringparty plaats gaan vinden.  Tevens zal er een datum worden geprikt om eens te gluren 
bij de buren en zal er aan het eind van het jaar een gezellige eindejaarsborrel worden 
georganiseerd. 

 
6. Begroting 2023 

a. Vereniging 
De begroting voor het jaar 2023 is gepresenteerd. Daarin is te lezen hoe de contributiegelden 
worden ingezet. We verwachten met de bedrijvenvereniging dit jaar boven de 200 leden te 
groeien.  

 
b. Ondernemersfonds 
Aankomend jaar zal het Ondernemersfonds ingezet worden op het gebied van 
communicatie, de Beverkoog app, de verbindingsmanager en het parkmanagement. Ook zal 
er een gedeelte naar vergroening van het bedrijvenpark gaan. 
 
c. Contributievaststelling leden/donateurs 
Door de komst van het Ondernemersfonds kon de vereniging het mogelijk maken om de 
contributie van de leden te verlagen naar € 45 euro in plaats van het oorspronkelijke bedrag 
van € 145 euro. Naast de leden, welke gevestigd zijn op de Beverkoog, heeft de vereniging 
ook leden die buiten de Beverkoog gevestigd zijn. Deze bedrijven voelen zich betrokken bij 
de gebeurtenissen en activiteiten die worden georganiseerd door de vereniging. Het bestuur 
stelt voor om de leden, welke niet op de Beverkoog gevestigd zijn onder de naam ‘donateurs’ 
een contributie van € 145 euro te laten betalen. Dit geldt vanaf 1 februari 2023. De huidige 
donateurs betalen dit jaar nog een bedrag van € 45 euro en zullen per januari 2024 ook het 
oorspronkelijke contributiebedrag van € 145 euro gaan betalen. Nadat er tijdens de 
vergadering de definitie van een lid, vanuit de statuten, is besproken gaan de aanwezige 
leden akkoord met dit voorstel. 



 

 

 
	
 

7. Bestuurssamenstelling 
Het bestuur stelt voor om mevrouw Desirée Oudejans (Mezo Steel) te benoemen als nieuwe 
secretaris van het bestuur. De aanwezige leden gaan hiermee akkoord. 

 
8. Rondvraag en sluiting 

Tijdens de rondvraag werd de suggestie aangereikt om een enquête te verspreiden onder de 
medewerkers over wat er voor hen ‘ontbreekt’ op de Beverkoog. De Hortus zou wel 
vrijkaartjes willen leveren voor bezoek aan de Hortus tijdens de lunch. Het idee van een Open 
Dag met alle bedrijven kwam ook aan bod. Evenals het feit dat het deel van de bijdrage aan 
het Ondernemersfonds niet op de aanslag staat van de OZB. De voorzitter kon afsluiten met 
de toezegging dat gemeente en provincie overeenstemming hebben bereikt over het 
aanpassen van de ontsluiting bij het kruispunt Beverkoog Zuid Herenweg – Nollenweg. Door 
de komst van de Nelson Mandelabrug gaat er minder verkeer linksaf de Nollenweg op 
richting N242. Komende vanuit de Beverkoog zijn er twee rijstoken voor links afslaand 
verkeer en een voor rechts afslaand verkeer. Dat wordt nu een strook voor linksaf en twee 
voor rechtsaf. Er is hierover nog geen planning bekend gemaakt.  

De vergadering wordt gesloten om 17.10 uur. De voorzitter bedankt iedereen voor diens 
inbreng en nodigt alle aanwezigen uit voor een hapje en een drankje. 

 


